



Camping and Lamma Island Outdoor Centre
Programme Enrolment Form
營務部報名表

Enrolment No: _____

Camping Hotline 營務部熱線: 2268 7079

Website 網址: www.ymcahk.org.hk/camping

E-mail 電郵: camping@ymcahk.org.hk

Address 地址: No. 41 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Camper Information 參加者資料

Please complete this form in English with LEGIBLE BLOCK LETTERS 請用英文正楷填寫

Surname: _____ Name: _____ Gender: F / M Age: _____ Date of Birth: DD / MM / YY

Mailing Address: _____ Membership No: _____

Home Tel: _____ Mobile Tel: _____ Email: _____

請提供手提電話，本部有可能以短訊方式通知活動之安排。 Please provide mobile phone as the special arrangements of activities may be announced by text messages.

Camp Information 日營/宿營資料

Course Code 編號	Camp Name 活動名稱	Amount 費用(\$)	#Child Care (Optional) #托管服務 (自由參加)	Subtotal 總值 (\$)	Reference (For Office Use Only)
Example: 19PCB30112	Jungle Adventure Camp (YMCA)	\$ 3880	PCS 30005 + (\$ 250) = \$	4130	App No / W/L
1)		\$	PCS + (\$) = \$		App No / W/L
2)		\$	PCS + (\$) = \$		App No / W/L
3)		\$	PCS + (\$) = \$		App No / W/L
4)		\$	PCS + (\$) = \$		App No / W/L
		Total 總值: \$			

Optional After Camp Child Care Service (16:30 - 18:00): 2 Days Camp (PCS30002=\$100), 3 Days Camp (PCS30003=\$150), 4 Days Camp (PCS30004=\$200), 5 Days Camp (PCS30005=\$250)

Special Meal Request: No Dairy Product (NDP) Vegetarian (VEG) Nuts/ Peanuts Allergy

Same Group Request 同組安排: Please place my child in the same group with _____

Name 姓名 _____ (Course code 編號)

Name 姓名 _____ (Course code 編號)

Payment Method 付款方法

Payment made by 付款方法: *Visa 信用卡 / Master 信用卡 / ^Cash 現金 / ^Cheque 支票 - Cheque No. 支票號碼: _____ Bank Name 銀行名稱: _____

[* Please Circle the appropriate 請圈出付款方法]

^ i. 支票退款受益人姓名 (請以英文正楷填寫, 須與銀行戶口姓名相同) Cheque Refund Payee Name (Please fill in BLOCK LETTERS, as displayed on bank card): _____

ii. 退款支票郵寄地址: Refund Cheque Mailing Address: _____

Statement To Be Signed By Parents/Guardian of Children 下列聲明需由參加者家長或監護人簽署

本人要求申請接納並願意遵守香港基督教青年會(“港青”)所有條例與規章和克制行為以顧及自身和其他人的安全。本人和本人承辦人清楚了解本人自願承擔因參加活動、使用場地、器材或設施而可能引致的損傷或疾病的風險，本人明確接受港青毋須為本人因參加活動、使用場地、器材或設施而可能引致的損傷或疾病承擔責任。本人同意免除港青及其代理人、服務人員和僱員的責任，不會因本人參加活動、使用場地、器材或設施而可能蒙受的損傷、疾病、死亡、遺失或傷害向該機構和人償。本人明白港青毋須負上在其建築物範圍或任何活動範圍或地點內個人財物遺失或被竊的責任。

I request that this application be accepted and agree to abide by all rules and regulations of the YMCA of Hong Kong (“YMCA”) and otherwise undertake to behave in such a manner as to contribute to the safety and well being of myself and others. I understand that the YMCA assumes no responsibility for injuries or illnesses which I may sustain as a result of my physical condition or from my participation in any of its activities, use of its venues, equipments and facilities, and expressly acknowledge on behalf of myself and my heirs that I assume the risk for any and all injuries and illnesses which may result from participation in these activities, use of its venues, equipments and facilities. I hereby release and discharge the YMCA, its agents, servants and employees from any and all claims for injury, illness, death, loss or damage which I may suffer as a result of participation in these activities, use of its venues, equipments and facilities. I understand that the YMCA is not responsible for personal property lost or stolen while on its premises or any other premise or location of its activities.

☑ 本人已細閱、明白和同意於第2至4頁之「報名指引」、報名表、第44至46頁之退班及轉班政策及因天氣影響而停課政策及「收集個人資料聲明」。

☑ I acknowledge that I have read and agreed to the 'Enrolment Guidelines' on P.2 to 4, Enrolment Form, Camp Fee Withdrawal Refund and Camp Transfer Policy and Unforeseen Bad Weather Policy and "Personal Information Collection Statement" on P.44 to 46.

Signature 簽署: _____ Date 日期: _____